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RM.0002.11.2016 
P R O T O K Ó Ł Nr XXVII/16 

Z SESJI 
Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

z dnia 29 września 2016 roku 

 
XXVII sesja Rady Miejskiej odbyła się w dniu 29 września 2016 roku 

w Stroniu Śląskim, rozpoczęła się o godzinie 10:00, zakończyła się o godzinie 
13:55. Obradom przewodniczył Pan Ryszard Wiktor. 
Protokolantem była Agnieszka Gawron. 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 10:00 
otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej Stronia Śląskiego, przywitał wszystkich 

zebranych. Następnie stwierdził prawomocność obrad, na sali obecnych było 
15 radnych, lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  

Porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

4. Rozstrzygnięcie konkursu na Najładniejszą Wieś w Gminie Stronie 
Śląskie. 

5. Ocena realizacji budżetu Gminy Stronie Śląskie za I półrocze 2016 r. 

6. Przedstawienie informacji o wynikach przeprowadzonych konsultacji 
społecznych dotyczących zmiany nazwy ulic na terenie miasta Stronie 

Śląskie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obszarze Góry 

Młyńsko – gmina Stronie Śląskie – projekt nr 1.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Stronie Śląskie w granicach części 
obrębu Stronie Lasy – projekt nr 2. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Stronie Śląskie w granicach części 

obrębu wsi Nowy Gierałtów – projekt nr 3. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie wsi Kamienica na rzecz 

Sołectwa Kamienica – projekt nr 4. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 
kapitału zakładowego Strońskiego Parku Aktywności „Jaskinia 

Niedźwiedzia” 
sp. z o.o. w Stroniu Śląskim – projekt nr 5. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 
na 2016 rok – projekt nr 6.  

13. Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 

w okresie między sesjami. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

17. Zakończenie XXVII sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor, zaproponował 

zmianę kolejności porządku obrad tak, aby zmienić kolejność punktów 5 i 6, 
tj. żeby punkt 6 był omawiany jako pierwszy. Za przyjęciem nowego 
porządku obrad głosowało 15 radnych „za”, (jednogłośnie). 

 
Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 
Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego z dnia 

29.08.2016 roku. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych „za”, 

3 radnych wstrzymało się od głosu.  
 

Rozstrzygnięcie konkursu na Najładniejszą Wieś  
w Gminie Stronie Śląskie. 

Sprawozdanie z przebiegu prac komisji konkursowej przedstawił 

Zastępca Burmistrza Pan Dariusz Chromiec - Przewodniczący Komisji 
konkursowej na Najładniejszą Wieś w Gminie Stronie Śląskie. Najładniejszą 
wsią w Gminie Stronie Śląskie w 2016 roku została wieś Kamienica. Komisja 

przyznała również wyróżnienia dla wsi Stronie Wieś i Stara Morawa. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu w wersji 

papierowej. 
 

Przedstawienie informacji o wynikach przeprowadzonych  

konsultacji społecznych dotyczących zmiany nazwy ulic  
na terenie miasta Stronie Śląskie. 
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Burmistrz Pan Zbigniew Łopusiewicz przedstawił informację 
o wynikach przeprowadzonych konsultacji społecznych dotyczących zmiany 

nazwy ulic na terenie miasta Stronie Śląskie. 

Przewodniczący Rady o godzinie 11:20 ogłosił przerwę.  
Obrady wznowiono o godz. 11:40. 

 
Ocena realizacji budżetu Gminy Stronie Śląskie za I półrocze 2016 r. 

 
Pan Miłosz Węgrzyn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Stronia Śląskiego odczytał protokół z oceny realizacji budżetu Gminy Stronie 

Śląskie za pierwsze półrocze 2016 r., który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obszarze Góry 

Młyńsko – gmina Stronie Śląskie – projekt nr 1. 

Pani Paulina Skarbowska – Siek przedstawiła projekt uchwały nr 1. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 1. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 1 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/162/16 głosowało 
15 obecnych radnych (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy Stronie Śląskie w granicach części  

obrębu Stronie Lasy – projekt nr 2. 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
projekt uchwały nr 2.  

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 2. 

Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 2 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/163/16 głosowało 

15 obecnych radnych (jednogłośnie). 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
i gminy Stronie Śląskie w granicach części obrębu  

wsi Nowy Gierałtów – projekt nr 3. 
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Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
projekt uchwały nr 3.  

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 
Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 3. 

Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 3 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/164/16 głosowało 

15 obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieruchomości 

niezabudowanej, położonej w obrębie wsi Kamienica na rzecz  
Sołectwa Kamienica – projekt nr 4. 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
projekt uchwały nr 4.  
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 4. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 4 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 4 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 4 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 4 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/165/16 głosowało 
15 obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego Strońskiego Parku Aktywności „Jaskinia Niedźwiedzia” 

sp. z o.o. w Stroniu Śląskim – projekt nr 5. 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
projekt uchwały nr 5.  
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 
o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 5. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 5 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 5 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/166/16 głosowało 

15 obecnych radnych (jednogłośnie). 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 
na 2016 rok – projekt nr 6. 

 
Pani Grażyna Konopka Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały 

nr 6. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor, poprosił Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 6. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 6 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 6 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XXVII/167/16 głosowało 

15 obecnych radnych (jednogłośnie). 
 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:20 ogłosił przerwę, salę obrad 
opuściła Radna Pani Monika Snopkowska oraz Radny Pan Zbigniew 
Frodyma. 

Obrady wznowiono o godz. 12:40. 
 

Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 

w okresie między sesjami. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
sprawozdanie z bieżącej działalności w okresie między sesjami, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu w wersji papierowej. 

 
Interpelacje Radnych. 

 
Interpelacje nie zostały złożone. 

 

Zapytania i wolne wnioski. 
 

Radny Pan Stanisław Dobrowolski zapytał, na jakim etapie znajduje 

się obecnie budowa szaletu miejskiego, zgłosił problem nieuporządkowanego 
miejsca po byłym cmentarzu przy ul. Kościelnej oraz problem wystrzałów 

fajerwerków na terenie gminy. 
Pan Burmistrz poinformował, że przetarg na budowę szaletu 

miejskiego został rozstrzygnięty i obecnie wykonawca pracuje nad 

przygotowaniem dokumentacji projektowej. Pan Burmistrz poinformował, 
że zwróci uwagę na teren po byłym cmentarzu na ul. Kościelnej.  

Komendant Straży Miejskiej Pan Jacek Zegarowicz wyjaśnił, iż niema 
zakazu wystrzału fajerwerków, natomiast, jeśli mieszkańcy gminy uważają, 
że wystrzały zakłócają ciszę nocną należy dokonać zgłoszenia odpowiednim 

służbom. 
 

Radna Pani Krystyna Brzezicka na prośbę mieszkańców 

zaproponowała, aby przenośne toalety TOJ –TOJ, które w okresie 1 listopada 
są ustawione przy cmentarzu mogły być dostępne przez cały rok.  
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Radny Pan Miłosz Węgrzyn przekazał wnioski w formie pisemnej 

na ręce Pana Burmistrza. 
 

Radna Pani Magdalena Laskowska w imieniu Radnych Pana Ryszarda 
Wiktora, Pana Zdzisława Pakuły, Pana Wiesława Ryczka przekazała wnioski 

w formie pisemnej na ręce Pana Burmistrza. 
 

Radny Pan Jan Biały zwrócił się z prośbą o zapalenie na terenie 
Przedszkola Miejskiego 2 lamp w sezonie jesienno-zimowym. Radny zapytał 

również czy Gmina Stronie Śląskie realizuje program zmiany i dostosowania 
infrastruktury miejskiej dla potrzeb osób niepełnosprawnych? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że obecnie wszystkie prace związane 
z remontem chodników uwzględniają obniżenia krawężników w miejscach 
przejść dla pieszych. 

Radna Gabriela Janiszewska oraz Radny Pan Miłosz Węgrzyn 
wyjaśnili, iż problem dotyczy braku obniżeń krawężników w terenach tz. dróg 

wewnętrznych gdzie nie ma wyznaczonych przejść dla pieszych. 
 
Radny Pan Dariusz Gulij, poinformował, iż na zebraniu wiejskim 

mieszkańcy Bolesławowa poruszyli temat odtworzenia leśnej ścieżki łączącej 
Bolesławów z Kamienicą. 
 

 Radny Pan Wiesław Ryczek w imieniu Radnej Pani Magdaleny 
Laskowskiej oraz Radnego Pana Zdzisława Pakuły poprosił na piśmie 

o bardziej precyzyjne odpowiedzi na wcześniej złożone wnioski. 
 
 Radny Pan Wiesław Ryczek w imieniu własnym poprosił również 

o przedstawienie sytuacji zaległości podatkowych Stacji Narciarskiej 
Kamienica Sp. z o.o. Radny również zwrócił uwagę, iż teren góry Krzyżnik 

przewidziany do sprzedaży dość mocno zarasta, zaproponował również, aby 
dobrym przykładem innych gmin lepiej oznakować i promować tamę na rzece 
Morawka.  

 Pan Burmistrz odpowiedział, iż w sprawie zaległości podatkowych 
Stacji Narciarskiej Kamienica Sp. z o.o. obowiązuje Pana Burmistrza 
tajemnica skarbowa natomiast prace nad terenie Krzyżnika są już 

w realizacji, Pan Burmistrz przychylił się do propozycji Radnego względem 
oznakowania i promocji tamy na rzece Morawka. 

Radny Pan Wiesław Ryczek w imieniu mieszkańców wsi Goszów 
poprosił o uzupełnienie oznakowania dojazdu do posesji. Zapytał również 
czy: 

- jest wiadome jak będą się kształtować ceny wody po planowanej reformie 
prawa wodnego? 
- wpływają podatki ze sprzedanego terenu na Rogóżce? 

Radny zgłosił zapadnięte chodniki na ul. Świerczewskiego oraz 
ul. Świerkowej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż w sprawie podatków obowiązuje 
Burmistrza tajemnica skarbowa natomiast w sprawie wprowadzenia nowego 
prawa wodnego występuje duży opór społeczny. 
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 Wyczerpujących informacji na temat prawa wodnego udzielił Prezes 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Pan Krzysztof Irzyński. 

 
Salę obrad o godz. 13:20 opuścił Radny Pan Jan Florowski. 
 

Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 
 

Pan Tomasz Olszewski Sekretarz Gminy poinformował, 
iż aplikacja do systemu głosowania w programie e-rada jest w fazie testów, 
autor programu będzie na bieżąco konsultował funkcjonalność aplikacji 

z Urzędem Miejskim. 
 
 Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

poinformował o piśmie, które wpłynęło z Gminy Złotoryja w sprawie pomocy 
pogorzelcom. 

 
Radny Pan Miłosz Węgrzyn poinformował zebranych o przyjętym przez 

Gminę Kudowa Zdrój rejestrze umów. Radny zgłosił również uwagi 

do przyjętych protokołów z poprzednich Sesji Rady Miejskiej. Dyskusja. 
 
Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego zapytał  

czy w czasopiśmie Obywatelskie Stronie ukarze się informacja, że Rzecznik 
Dyscypliny Finansów Publicznych nie podjął postępowania w stosunku 

do Burmistrza Stronia Śląskiego. Dyskusja. 
 

Zakończenie XXVII sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział 

w obradach i o godzinie 13:55 zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej Stronia 
Śląskiego.   
 

 
Protokół sporządziła: 
Agnieszka Gawron  

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
      Ryszard Wiktor  

                 /-/ podpis nieczytelny 

 


